
Zápisnica zo zasadnutia Rodičovskej rady pri ZŠ Tlmače konaného dňa 26. 6. 2019 

Prítomní:  predsedníčka Rodičovskej rady Mgr. V Árendášová, členovia Rodičovskej rady 

podľa prezenčnej listiny 

Program: 

 1.Otvorenie 

 2. Informácie o  RZ 

 3. Projekty 

 4. Voľba kontrolnej komisie 

 5. Diskusia 

 6. Záver 

1.Predsedníčka Rodičovskej rady privítala prítomných členov a zasadnutie otvorila. 

 

2. Predsedníčka oznámila, že organizácia PZ je zaregistrovaná pre poberanie platieb  2%. 

Spolupráca so školou je dobrá, nebol ani jeden podnet zo žiadnej triedy.Všetky požadované 

položky zo strany vedenia školy boli vyplatené: športové súťaže,cestovné žiakov na súťaže, 

komparo, ceny pre žiakov na slávnostnú akadémiu. 

Celkovo bolo vyplatených 2970 eur. Zostalo ešte 256, 79 €. 

Ešte chýbajú platby do RZ ( ZRPŠ) od 30 žiakov. 

Navrhujeme výnos zo zberu papiera včleniť do rozpočtu RZ, nakoľko ide o výnos z činnosti 

rodičov a teda členov RZ. 

 

3. D. Chovanová sa v tomto školskom roku pokúsila podať niekoľko projektov: 

    1. Mám na to cez SLSP – detské ihrisko pre Školský klub detí v ZŠ Tlmače – nepodporený 

 

    2. TESCO – Vy rozhodujete, my pomáhame. – 5. edícia v januári – vybavenie školských  

toaliet dávkovačmi na tekuté mydlo a zásobníkmi na toaletný papier -nepodporený  

 

   3. Nadácia VÚB – Komunitné granty 2018- Nitriansky kraj- detské ihrisko pre Školský klub  

                     detí pri ZŠ Tlmače – nepodporený 

 

   4. Zamestnanecký program SE a nadácie Pontis – Zveľadenie exteriéru a interiéru  

      ZŠ Tlmače ( 1. Kolo – Naše mesto – úspešne zrealizované – výsadba, úprava terénu 

a ďalšie práce v exteriéri ZŠ, finančná podpora 120 €, 2. Kolo – Ukážte sa v lepšom  

svetle – hlasovanie ukončené a sme na 8. Mieste, podporených je 10 – budeme podporení  

v hodnote 500 – 1000 €. O presnej výške rozhodne komisia v SE v priebehu tohto týždňa.  

Potom ide o to, či zakúpime v prípade našej podpory len dávkovače na toaletný papier, 

 alebo či priplatíme z rozpočtu RZ aj na dávkovače na tekuté mydlo). 

 

    5. TESCO – Vy rozhodujete, my pomáhame – 6. Edícia – Oddychová zóna v areáli ZŠ  

Tlmače. Práve prebieha hlasovanie v Tesco Tlmače, až do 14. 7. 2019. V prípade  

1. miesta získame 1300 €, 2. Miesto 600 €, 3. Miesto 300 €. V pláne je zakúpenie lavičiek  

do areálu ZŠ.  

 

 



4. Do kontrolnej komisie boli prítomnými členmi RoRnavrhnutí a zvolení noví členovia: 

Michaela Hudecová a Ivana Kajanová. Je potrebné ohlásiť NaďuSpasičovú. 

 

5. Do diskusie sa zapájali členovia priebežne k jednotlivým bodom. 

   - Prítomní členovia RZ hlasovaním rozhodli, že z 2. kola projektu „Ukážme sa v lepšom 

svetle“ , prispejú k projektu z vlastných zdrojov RZ, a teda dávkovače toaletného papiera 

a dávkovače mydla v novom školskom roku budú. 

 - p. Považanová navrhla, že v rámci projektu Tesco 6. Edícia – oddychová zóna, by bolo 

vhodné zrealizovať pre deti aj pieskovisko a tienenie na pieskovisko. 

- rodičia by si priali, aby deti trávili v rámci ŠKD trávili viac času vonku na čerstvom 

vzduchu 

- p. A. Spasičová pripomenula, že nebolo vhodné zo strany vedenia spojiť dve  triedy do 

jednej, kde je 30 žiakov, ktorí sú vzťahovo stále rozdelení na dva tábory. V tejto triede je veľa 

problémových žiakov v správaní, ťažko sa tam učí, väčšinou sa namiesto učenia riešia vzťahy 

a správanie v triede. 

- p. Spasičová: Počas školského roka nedošlo k zmene vo vybavení oddelenia ŠKD u p. 

vychovávateľky A. Andrikovičovej.  

RoR na podnet p. A. Spasičovej žiada, aby podmienky v tomto oddelení boli zmenené na 

rovnakú úroveň, aká je v ostatných oddeleniach ŠKD. 

- p. D. Chovanová so súhlasom ostatných členov RoR navrhla, aby sa vedenie školy 

v spolupráci s vedením mesta začalo zaoberať riešením zaplesnených priestorov 

telocvične.Hodiny telesnej výchovy v zdravotne nevhodných priestoroch telocvičnemajú 

opačný efekt na zdravie detí. 

 

6.Návrh na uznesenie: 

    -  RoRnavrhuje a jednohlasne schvaľuje nových členov revíznej  

komisie: p. Michaela Hudecová, p. Ivana Kajanová 

               - RoR navrhuje, aby savedenie školy a mesto začali zaoberať riešením  

                  zaplesnených priestorov telocvične. 

              -  RoR žiada, aby podmienky v tomto oddelení boli zmenené na rovnakú  

úroveň, ako je v ostatných oddeleniach ŠKD 

 

Predsedníčka Rodičovskej rady  Mgr. V. Árendášová poďakovala prítomným za 

účasťa zasadnutieRoR ukončila. 

 

 

 

 

V Tlmačoch dňa 26.  6. 2018      Zapísala: Mgr. B. Ďurovská 


